

COMMUNIQUE

N° 003 -23/ADC/DG/DG.M/DG.MF/emcg

Portant publication des résultats de l'analyse des offres de l'Appel à Manifestation d'Intérêt N° 03/AMI/ADC/DG/2023 du 28 février 2023 pour la pré-qualification des bureaux d'études techniques ou cabinets pour la maîtrise d'œuvre des travaux d'informatisation de la gestion du parking central de l'Aéroport International de Yaoundé-Nsimalen.

Le Directeur Général de la société Aéroports Du Cameroun S.A. communique :

Les bureaux d'études techniques et cabinets ci-après, ont été sélectionnés pour participer à l'Appel d'Offres National Restreint qui sera lancé ultérieurement pour la maîtrise d'œuvre de l'informatisation de la gestion du parking central de l'Aéroport International de Yaoundé-Nsimalen.

N° D'ORDRE	SOUSSIONNAIRE	NOTE SUR 100 POINTS	OBSERVATIONS
1.	ETS INGENIERIE CONSEIL	85/100	Ont obtenu la note technique requise.
2.	BEM ENGENIERING CONSULTING AND SERVICES	78/100	
3.	FAYA SUPPLIES & SERVICES	77/100	
4.	GROUPEMENT INTEGC SARL/ KIAMA		ELIMINE

Yaoundé, le

25 AVR 2023

LE DIRECTEUR GENERAL,



COMMUNIQUE

E--1003
N° -23/ADC/DG/DG.M/DG.MF/emcg

For the publication of results of the analysis of the bids of the call for expression of interest N° 03/AMI/ADC/DG/2023 of 28th february 2023 for the pre-qualification of technically designed firms for the supervision of works for the computerised management system of the Yaoundé-Nsimalen International Airport.

The Director General of "Aéroports Du Cameroun S.A" communicates :

The following technical consultancies and firms have been selected to participate in the Restricted National Call for Tenders for the supervision of works for the computerised management system of the Yaoundé-Nsimalen International Airport.

Rank	Bidders	Technical mark on 100 points	Observations
1 st .	ETS INGENIERIE CONSEIL	85/100	Obtained the technical note required.
2 nd .	BEM ENGENIERING CONSULTING AND SERVICES	78/100	
3 rd .	FAYA SUPPLIES & SERVICES	77/100	
4 th .	GROUPEMENT INTEGC SARL/ KIAMA		DISQUALIFIED

Yaoundé,

25 AVR 2023

THE DIRECTOR GENERAL,

